

## Protokoll AK möte

**Deltagare:** Erica Lundstedt, Mathias Bergh, Erik Frohm, Maria Edström, Rainer Bladh, Mattias Kangas, Mathias Mattsson och Kristina Hellgren

**Datum:** 2023-05-14

**Tid:** 10.00-15.10

**Plats:** Ansia Camping

### 1. Beslut om Stipendiater

- Nomineringar har inkommit från Lycksele, Vännäs, AK Skellefteå, Tärnaby. Inga nomineringar har inkommit från Vindeln och UHSK.
- Rainer presenterar utfallet om av röstningen. Beslutas om vilka som skall stå stipendier.
- Rainer stämmer av med Torbjörn om hur detta skall presenteras.

### 2. Ekonomi

- Rainer presenterar nuläget. Lite diffust hur det har gått för oss då siffrorna inte är fullständiga.
- När Ulrika har sammanställt året får hon skicka det till Rainer och Mathias så stöttar Mathias Rainer med att ställa relevanta frågor.
- Extraordinär kostnad under året tröjor till USM för U16, ca 10 tkr.
- Presenteras höstmötet.

### 3. Utvärdering av tävlingar säsongen 2022-2023

- Tärnaby (v3) Bra tävling både för deltagare och arrangör. Både GS och SL kördes i Ingemarbacken.
- UHSK (v5) Tävlning i Bygdsiljum. Fantastiskt underlag i backen. Lite trångt i värmestugor då det var mycket verksamhet på gång. Programmet med att dela upp tävlingen mellan MVC-LVC och USM skapade en väldigt lång dag för de yngsta framförallt om man har barn i olika åldrar. Bra förberett lagledarmöte med tydliga riktlinjer. Många positiva till digitalt möte.
- Fartläger/Tävling Nallovarado: (v6) Lågt deltagande både på läger och på tävling. Tävlingen flöt på bra. Bra hjälp av föräldrar från deltagande klubbar.
- Kiruna v6 (USM) Få deltagare från Västerbotten. Kopplat mot tight schema.
- Vännäs/Vindeln (v7) Samarrangemang mellan Vännäs/Vindeln i Vindeln då man inte fick tillgång till backen i Vännäs. Bra genomförd tävling. Viktigt hur vi kommunicerar om vi har synpunkter på backen.
- Lycksele Regionsfinal (v9) Ett försök att skapa ett liknande arrangemang som tidigare trots indraget stöd från skidförbundet vilket flöt på bra. Tufft underlag i backen (hårt) pga vädret under veckan. Utvärdering är gjord vad som kunde ha gjorts annorlunda underlagsmässigt är genomförd. Om möjligt lägg denna tävling senare på året.
- Sundsvall Landsdelsfinal (v10) Grymt bra arrangemang som helhet, Västerbottensgänget höll ihop på ett bra sätt. Roliga kringarrangemang. Om möjligt lägg denna tävling senare på året. Att göra bättre till kommande år är gemensamt boende och tröjor.
- USM (v11) Bra arrangemang, fint väder. Bra med gemensamt boende, fin gemenskap mellan åkare och föräldrar. Tråkigt med många skador för våra åkare. Att ta med sig hur boende skall fördelas då det finns olika behov.
- AK tycker att förbundets satsning på äldre åkare inte har slagit väl ut. Bör skicka en skrivning till Karin på förbundet om detta. Rainer ansvarar för detta med input från övriga. Distriktslagstävling bör återinföras då klubbarna i vårt distrikt är så pass små.
- Dialog om 50% krav på deltagande vid kval för att få delta på finaler gällande u14 och u16.
- Finns planer på att återinföra ranking i U14/U16.
- Trevligt med en normal säsong men vi hade gärna haft mer luft i systemet då det blev väldigt intensivt.

#### 4. Utvärdering av lägerverksamhet säsongen 2022-2023

- Fartläger Storklinten U16. Svårt med underlaget första dagen men innan slutet blev det jättefina fartdagar med fin utveckling hos åkarna. Bra grund inför USM. Samarbetet med Norrbotten fungerade bra.
- U12-U14 lägret arrangerades av UHSK och ledare var Rune Sävenberg/Tom Pietäle tillsammans med distriktsledare. Lägret hölls i Nalovardo. Tyvärr relativt lågt delatagareantal. De som var med har dock varit nöjda. Att göra bättre till kommande år är att inbjudan kommer ut lite tidigare.
- Även prisbilden som blev relativt hög i samband med prisökningarna i omvärlden kan ha påverkat antalet deltagare.
- Dialog om hur vi kan göra detta bättre i framtiden. Oklart vad som gäller för distriktsledare? Köra tillsammans med Norrbotten? Inga beslut utan bara diskussion.

#### 5. Representanter AK (klubbvis) säsongen 2023-2024

- Frågan bordläggs till hösten då respektive förening har haft sina årsmöten.

#### 6. Distriktsledare säsongen 2023-2023

- **U16:** Magnus Olofsson (FD Regionstränare), Mattias Kangas klara. Tillgängliga utifrån det vi vet på mötesdagen Erik Frohm, Maria Edström, Rickard Lundström och Sören Johansson.
- **U14:** Diskuteras namn men ingen information om vilka som är intresserade finns tillgänglig på mötet.
- **U12:** Mattias Mattson/Kristina klara. Diskuteras namn, men ingen information om vilka som är intresserade finns tillgänglig på mötet.
- Alla klubbar behöver lyfta denna fråga på hemma plan till nästa möte så att vi utifrån den informationen kan lösa denna fråga.

#### 7. Arbetsuppgifter och roller kommande år

- Ordförande: Rainer Bladh
- Ekonomi: Vakant tills vidare
- Hemsida/Socialamedier: Förslag Fredrik Sandström?
- Tävlingsamordnare: Mathias Bergh
- Utbildningsansvarig: Maria Edström
- Distrikstränare: Mattias Kangas

#### 8. Tävlingar nästa år

- Mathias presenterar vilka tävlingar distriktet skall arrangera nästa säsong samt historiken hur tävlingar har fördelats tidigare år.
- Vi skall arrangera 1 st USM kval SL/GS, 3 st LVC kval SL/GS, 1 st Fartkval u12-u14 samt Landsdelsfinal.
- Norrbotten har tagit fram ett förslag till tävlingsplan och utifrån denna har vi satt preliminära datum och orter för ovan. I några fall behöver det stämmas av på klubbnivå. Känns överlag helt ok. Utkast till stomplan kommer att presenteras på [www.skidor.com](http://www.skidor.com)
- Läger planen för respektive ålder diskuteras. Preliminära datum och orter fastställs. Kommer att ligga med i Stomplanen.

#### 9. Åkare inventering

- Dialog om utskickat material
- Ungefär samma grupper storleksmässigt som tidigare år.
- Som vanligt utmaning med tillväxt och fånga upp de som inte vill tävla.
- Svårt med rekrytering hos de flesta klubbar.

#### 10. Utbildningsbehov i distriktet

- Information från Maria
- Vännäs behov av Satu 1 och Satu 2.

- Förslag att vi kollar med förbundet om vi kan ha en genomgång av ledarguiden i samband med höstens Barmarksläger i Lycksele, Maria E kollar
- Förslag utbildning Mental träning med Micke Junglind i samband med snöläger?
- Förslag utbildning Kost, återhämtning i samband med snöläger?
- Tanken med ovan är att detta skall vara både för ungdomar och föräldrar beroende på tema.

#### 11. Övrigt

- Inlogg hemsidan (Rainer stöter på detta ej är löst ännu)
- Sanktionsavgifter och tävlingsavgifter (de flesta klubbar har betalt)
- Önskemål från klubbarna är att distriktet skall jobba för att våra åkare i U12, U14 och U16 skall få möjlighet till detta i samband med deltagande i MVC, LVC och USM.

#### 12. Nästa möte

- 2023-06-26 kl 20.00 till 21.30 via Teams

#### **Protokollförare**

*Mathias Bergh, Lycksele IF*